
Vysvětlení, doplnění nebo změna zadávací dokumentace k veřejné zakázce malého rozsahu 

s názvem „Objemová studie multifunkční haly v areálu Městského stadionu Střelnice 

v Domažlicích“ realizované mimo režim zákona č. 134/2016Sb., o zadávání veřejných 

zakázek, ve znění pozdějších předpisů. 

 
Úplné znění dotazu ze dne 29.04.2025: 
Reakce na vysvětlení dotazu 
Dobrý den – na dotaz, zda bude zpracovateli poskytnuto geodetické zaměření řešeného 
území, či bude po zhotoviteli zakázky požadováno jste odpověděli, že „Geodetické zaměření 
nebude poskytnuto a nebude po zhotoviteli požadováno“. 
Rádi bychom konstatovali, že geodetické zaměření pozemku včetně návaznosti na okolní 
budovy je pro zpracování kvalitní a použitelné studie jako podklad pro další stupně 
projektové dokumentace zcela nezbytné např. i z těchto důvodů: případné propojení nové 
multifunkční haly s budovou sportovního centra E. Krásnohorské stávajícím krčkem, 
propojení s letním kinem …. atd. Toto nelze odpovědně bez geodetického zaměření 
navrhnout ani ve studii. 
Studie haly a případně dalších objektů vypracovaná bez zaměření by v žádném případě 
neodpovídala realitě ve vztahu ke svému okolí a umístění. 
V zadávací dokumentaci chybí například jaké sporty uvažujete ve sportovní hale provozovat 
a jakou máte představu o počtu sedadel v hledišti. 
Děkuji Vám za odpověď 
 
Odpověď zadavatele: 
Vzhledem k tomu, že se jedná o objemovou studii, předpokládáme, že si zpracovatel sám 

provede základní zaměření pro něj, resp. studii nejdůležitějších (stěžejních) bodů v zájmovém 

území. Samotné geodetické zaměření bude pak provedeno právě na základě vypracované 

studie.  

Co se týče dotazu ohledně sportů, které bychom chtěli ve sportovní hale provozovat a jakou 
máme představu o počtu sedadel, sdělujeme, že usilujeme o to, vybudovat co nejkomplexnější 
sportovní halu, a tudíž očekáváme právě od zpracovatele studie informaci, zda lze do 
zájmového území umístit tak velkou halu, aby obsáhla „všechny“ halové sporty, nebo naopak, 
že lze zkombinovat pouze sporty některé. Stejné je to s počtem sedadel, očekáváme, že 
zpracovatel ve studii nastíní, co je možné s ohledem na prostor vybudovat, např. pouze pevné 
hlediště z jedné strany či pouze výsuvné, nebo pevné hlediště z jedné strany a výsuvné ze 
strany druhé, popř. uvede jaká je běžná praxe v obdobných sportovních halách, nebo co se již 
ve vybudovaných halách stejného charakteru osvědčilo. 
 
  
 

Domažlice 30.04.2025 

 
 
Ing. Martin Janovec 
vedoucí odboru správy majetku 
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